
 

Záznam 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 14.9.2011 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda komisie privítal prítomných členov komisie. Z dôvodu rozsiahleho počtu bodov 
navrhuje aby sa body č. 11 a 12 - týkajúce sa prerozdeľovania finančných dotácií a bod č. 7 -  
TK SAMBED prerokovali samostatne, a to v stredu 21.9.2011.  

Všetci prítomní členovia hlasovali a súhlasili za navrhnutý program rokovania komisie. 

 

k bodu č. 2  
a/  MD ACTORES Rožňava – návrh rozpočtu na roky 2011 – 2013 
p. Kobezda – pre MD ACTORES Rožňava je schválená dotácia vo výške 105 tis. €. Z týchto 
finančných prostriedkov pokrývajú výdavky pre TEKO-R, 1. Rožňavskú a.s., 30 % mzdy pre 
zamestnancov. Ostatné výdavky sú dotované zo sponzorstiev, projektov... rozpočet je 
vyrovnaný. 
 
k bodu č. 2  
b/  MD ACTORES Rožňava – plnenie rozpočtu k 30.6.2011 
p. Kobezda – vychádza sa z provizória, prekročil sa len v niektorých položkách, ale aj to 
z vlastných príjmov divadla. Stanovisko Dozornej rady je: odporúča plnenie rozpočtu 
k 30.6.2011na  schválenie MZ. 
 
Uznesenie č. 01/09/11 – komisia návrh rozpočtu na roky 2011 – 2013  a plnenie rozpočtu 
k 30.6.2011 berie na vedomie a odporúča ho schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave. 
 
 
k bodu č. 2  
c/  Plnenie rozpočtu mesta k 30.6.2011 – monitoring vrátane programového 
rozpočtovania 
Ing. Leskovjanská – prezentovala materiál. Na otázku p. Polláka aké sú príjmy a výdavky na 
futbalový štadión, nemá k dispozícii potrebné informácie. Informovala prítomných členov, 
aby požiadali o tieto informácie správcu futbalového štadióna – Technické služby, resp. jeho 
riaditeľa. 
 
Uznesenie č. 02/09/11 – komisia plnenie rozpočtu k 30.6.2011 berie na vedomie a žiada 
riaditeľa Technických služieb mesta Rožňava o predloženie plnenia rozpočtu podľa objektov, 
ktoré majú v správe k 31.8.2011. 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
k bodu č. 3  
PHaSR – prehodnotenie, resp. doplnenie nových aktivít na r. 2011 – 2014 

Ing. Petruchová – pôvodná verzia PHaSR bola vypracovaná v roku 2004 v rámci programu 
PHARE s podporou Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja SR so zameraním na 
programovacie obdobie 2004-2006. Práce na aktualizácii sa začali po schválení „Národného 
strategického referenčného rámca pre obdobie 2007-2013 v auguste 2007. Opatrenia boli tak 



postavené, aby ich financovanie bolo väčšinou možné z 11 operačných programov, ktoré 
tento materiál určuje. PHaSR je živým materiálom. Bude pravidelne monitorovaný a zmeny 
budú navrhovať monitorovací výbor. Monitorovací výbor bude reagovať na aktuálne zmeny 
vo výzvach na podávanie projektov a na aktuálne možnosti v rámci rozpočtov jednotlivých 
opatrení. Koordinátor PHaSR bude koordinovať činnosť prípravy projektov a ich 
implementáciu, a koordinovať účinnosť medzi štátnou správou a dodávateľom. Aktualizácia 
sa robí v rámci vlastných síl. V každej komisii je potrebné v rámci svojho odboru 
vyselektovať neaktuálne veci, resp. doplniť napr. Zónu M, ktorá tam nie je zahrnutá. Prebehli, 
resp. prebiehajú rekonštrukčné práce na ZŠ, postupne budú realizovať aj na ostatných 
školách. Čakajú na výzvy, majú pripravené projektové dokumentácie. V opatreniach 7.1.1. 
odporúča aby táto priorita ostala, nakoľko budú vychádzať výzvy k tejto priorite, a to na 
opravy kultúrnych budov. V opatreniach 7.1.2.   je potrebné dopísať Zónu M.  

 
Uznesenie č. 03/09/11 – komisia berie na vedomie súčasné plnenie PHaSR a odporúča 
členom komisie predložiť na najbližšie zasadnutie komisie aktualizáciu PHaSR.  
 
 
k bodu č. 4 
ZŠ akad. Jura Hronca – žiadosť o finančný príspevok na spolufinancovanie projektu 
PaedDr. Baláž – škola žiada finančný príspevok na spolufinancovanie projektu „Rozvoj 
porozumenia textu a vzdelanie v anglickom jazyku smerom k otvorenej Európe“, ktorý podali 
na základe výzvy v rámci OP Vzdelávania, opatrenie 1.1 Premena tradičnej školy na modernú 
v celkovej výške 375 553,20 €. Na spolufinancovanie vo výške 5% požaduje škola sumu vo 
výške 18 777,66 €. Mesto túto školu podporilo už v dvoch projektoch Odporúča odboru 
Regionálneho rozvoja dohliadnuť na kvalitu vypracovania projektov aj na ostatných školách 
a ich podporu pri presadzovaní pri schvaľovacom procese. 
Ing. Nemčok – nie je podmienkou že mesto musí podporiť resp. spolufinancovať projekt, 
škola si môže nájsť iného spolufinancovateľa.  
 
Uznesenie č. 04/09/11 – komisia: 
a/ žiada odbor školstva o predloženie uceleného prehľadu už predložených projektov aj 
predkladaných projektov za školy a školské  zariadenia v meste aj  vyčíslenie súm na 
spolufinancovanie zo strany mesta. 
b/ žiada finančnú komisiu o prehodnotenie finančnej situácie mesta na možnosti 
spolufinancovania projektov, samostatne projektov škôl a školských zariadení.  
c/ žiada vedenie mesta o podporenie projektov tých škôl, ktoré projekty podali a ešte  nemali 
schválené.  
 

 
 

k bodu č. 5 
Smernica o verejnom obstarávaní – ZŠ Zlatá, ZŠ Zakarpatská 12, ZŠ Ul. pionierov, ZŠ 
Spojená, J. A. Komenského, ZŠ Ul. Zeleného stromu 
PaedDr. Baláž – Základné školy pri verejnom obstarávaní plne uplatňujú zákon NR SR č. 
25/2006 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov. Táto smernica sa vydáva za účelom spresnenia postupu verejného 
obstarávania pri verejnom obstarávaní a zabezpečenia jednotného postupu. Nakoľko komisia 
nie je právne spôsobilá prehodnotiť obsah týchto smerníc, žiada právne oddelenie o právnu 
analýzu a vyhodnotenie.  



Ing. Nemčok – tieto smernice boli vypracované na základe uznesenia MZ. Vypracovala ich 
ZŠ Zlatá, ostatné školy súhlasili s jej obsahom  a vypracovali rovnaké smernice, prispôsobené 
k svojej škole. Aby boli právoplatné, musia ísť na schválenie do MZ. 
Mgr. Szőllős – vypracované smernice sú prispôsobené potrebám škôl ale v súlade so zákonom 
o Verejnom obstarávaní a smernicou mesta. Sú v nej zapracované benevolentnejšie limity, ale 
sú vypracované tak aby neboli smernice škôl v rozpore so smernicou mesta.  
 
Uznesenie č. 05/09/11 – komisia Smernice o verejnom obstarávaní vypracované Základnými 
školami berie na vedomie a žiada právne oddelenie o potvrdenie súladu smerníc ZŠ 
o Verejnom obstarávaní s platnou legislatívou o Verejnom obstarávaní. 

 
 

k bodu č. 6 
Zmluva o nájme nebytových priestorov medzi Spojenou školou J. A. Komenského 
v Rožňave a Súkromným centrom špeciálno-pedagogického poradenstva  v Rožňave 
PaedDr.  Baláž – od septembra 2011 sa základná škola spojila s bývalým súkromným SOU.  
Súkromné  centrum špeciálno-pedagogického poradenstva v Rožňave žiada o prenájom 
nebytových  priestorov nachádzajúcich sa v škole. Ide vyslovene o kancelárske priestory. 
Vzhľadom nato, že zmluva je na dobu neurčitú, podlieha schváleniu MZ.  
 
Uznesenie č. 06/09/11 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
Zmluvu o nájme nebytových priestorov uzatvorená medzi Spojenou školou, J. A. 
Komenského 5,  Rožňava a Súkromným centrom špeciálno-pedagogického poradenstva, 
Komenského 5 v Rožňave.  
 
 
k bodu č. 8 
MBK REGIÓN Rožňava – žiadosť o poskytnutie finančného príspevku 
PaedDr. Baláž – basketbalový klub žiada finančný príspevok z rezervy na organizovanie 
XXVI. ročníka medzinárodného basketbalového turnaja žien o „Pohár mesta Rožňava“. 
Turnaj sa uskutoční v rámci Rožňavského jarmoku a už tradične je súčasťou kultúrno-
spoločensko-športových sprievodných akcií jarmoku. Finančné prostriedky chcú použiť na 
nákup cien, materiálne náklady, technické zabezpečenie súťaže... 
 
Uznesenie č. 07/09/11 – pri príležitosti organizovania XXVI. ročníka medzinárodného 
basketbalového turnaja žien o „Pohár mesta Rožňavy“ komisia odporúča schváliť MBK 
REGIÓN Rožňava účelovo viazanú finančnú dotáciu z rezervy vo výške 333 €, a to na nákup 
cien a pitný režim pre účastníkov.  
 
k bodu č. 9 
Návrh zmeny Štatútu a zásad ZPOZ 
PaedDr. Baláž – ZPOZ organizuje a spoluorganizuje občianske obrady a slávnosti v priebehu 
celého života od narodenia až po poslednú rozlúčku a rôzne významné podujatia, ktoré sú 
uvedené v štatúte. Priestory sobášnej siene sa tiež prenajímajú na akcie organizované 
subjektmi v zmysle Podmienok krátkodobého prenájmu. Poplatok za uvítanie dieťaťa do 
života ak rodičia nemajú trvalé bydlisko v Rožňave, je stanovený v zmysle Štatútu a zásad 
ZPOZ vo výške 50 €, čo je neúmerne vysoká suma oproti prenajímania sobášnej siene pre 
organizácie, ktoré majú v zmysle zásad určený hodinový prenájom sály za 10 €. Navrhuje sa 
upraviť sadzbu v rozpätí 20 – 30 €/hod., čo sa považuje za primeranú cenu na túto slávnosť.  



 
Uznesenie č. 8/09/11 – komisia odporúča znížiť poplatok za uvítanie dieťaťa do života ak 
rodičia nemajú trvalé bydlisko v Rožňave na sumu 20 € a odporúča schváliť Mestskému 
zastupiteľstvu Štatút a zásady ZPOZ ako bol predložený.  
 
 
k bodu č. 10 
Návrh zápisu Kronika mesta za rok 2010 
PaedDr. Baláž – nakoľko text zápisov do kroniky mesta predtým schvaľovala Mestská rada, 
táto kompetencia prešla na Komisiu vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ v Rožňave. P. 
Benediktyová predložila návrh zápisu do kroniky mesta za rok 2010. Ako predseda navrhuje 
vytvoriť internú komisiu k prehodnoteniu materiálu po obsahovej, gramatickej a štylistickej 
stránke, a to predsedom tejto komisie navrhuje Mgr. M. Bischofa, členov R. Kobezdu 
a PaedDr. V. Baláža.  
 
Uznesenie č. 9/09/11 – komisia odporúča schváliť internú komisiu na prehodnotenie zápisu 
Kronika mesta Rožňava za rok 2010 v zastúpení: Mgr. Matúš Bischof, PaedDr. Viktor Baláž, 
Róbert Kobezda s tým, že na najbližšie zasadnutie komisie predložia prípadné návrhy na 
úpravu zápisu, a to po obsahovej, gramatickej a štylistickej stránke. 
 
 
k bodu č. 13 
Rôzne a/ Pavol Burdiga – poslanecký návrh ohľadom organizovania Dní mesta Rožňava 
a Rožňavského jarmoku 
PaedDr. Baláž -  poslanec MZ p. Burdiga navrhuje, aby od roku 2012 boli Dni mesta 
presunuté z doterajšieho termínu vo februári na druhý septembrový týždeň – na termín 
jarmoku. Tento termín by bol výhodnejší z finančných prostriedkov ako i fakt, že sa v týchto 
dňoch organizujú rôzne kultúrne a spoločenské akcie, ktoré by mohli byť spojené.                                                              
Mgr. Pollák – z ekonomického hľadiska súhlasí, ale vyhodnotenie najúspešnejších športovcov 
a kolektívov by sa mohlo realizovať pri príležitosti, keď aj školy robia vyhodnotenie, 
prípadne CVČ. Z hľadiska času a propagácie leto nie je vhodným riešením.  
p. Kobezda – súhlasí, je nedôstojné vyhodnocovať vonku počas jarmoku. Riešením by mohlo 
byť vyhodnocovať najúspešnejších športovcov a kolektívy počas nejakého športového turnaja, 
viac pozitívov, a to plné hľadisko, kultúrny program alebo recepcia.  
Mgr. Szőllős – pri odovzdávaní najvyšších ocenení mesta by malo byť historické pozadie, 
a tým je práve prvá písomná zmienka o Rožňave a tá je v mesiaci február.  
PaedDr. Baláž – najvyššie ocenenie mesta a vyhlásenie športovcov by malo mať svoj ráz. 
Navrhuje tieto dve významné podujatia oceňovať vo februári ako doteraz, prípadne tie dve 
akcie spojiť v jeden deň. (Doobeda ocenenia, podvečer športovci).  
 
Uznesenie č. 10/09/11 – komisia odporúča schváliť organizovanie Dní mesta v mesiaci 
september okrem dvoch akcií, a to udeľovanie najvyšších ocenení mesta a ocenenie 
„Najúspešnejší športovec mesta“ , „Najúspešnejší športový kolektív mesta“ a ocenenie za 
dlhoročnú prácu v oblasti športu, ktoré by z historického pozadia mali ostať v mesiaci február, 
kedy bola zachytená prvá písomná zmienka o Rožňave.  
 
 
 
 



k bodu č. 13 
Rôzne b/ Informatívna správa o výsledku výberového konania na kronikára mesta 
Rožňava 
PaedDr. Baláž – dňa 7.9.2011 sa uskutočnilo výberové konanie na pozíciu kronikár mesta 
Rožňava. Členovia komisie výberového konania po zhodnotení predložených materiálov ako 
aj odpovedí uchádzačov o zamestnanie zdvihnutím ruky hlasovali a jednohlasne doporučili 
prijať Mgr. Csabu Šimona. 
 
Uznesenie č. 11/09/11 – komisia berie na vedomie výsledok výberového konania na pozíciu 
kronikár mesta Rožňava.  
 
 
k bodu č. 13 
Rôzne c/ Mgr. Radoslav Kovács - poslanecký návrh: VZN o poskytovaní dotácií 
Mgr. Kovács – prezentoval návrh VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta 
Rožňava. Jeho snahou bolo, aby toto VZN bolo čo najpriehľadnejšie, 
najspravodlivejšie, kontrolovateľné a vymáhateľné. VZN je vypracované hlavne na akcie 
organizované pre  deti a mládež. Prezentoval jednotlivé zmeny ktoré sú vo VZN zapracované 
a chýbajú v platnom VZN. 
Mgr. Pollák – dobre myslené niektoré body, avšak v praxi ťažko realizovateľné. Každá 
organizácia či klub má iní počet členov, súťaží, tréningov, vystúpení. Navrhuje kategorizovať 
športy podľa úspešnosti, podporovať nosné športy.  
PaedDr. Baláž – percentuálne  prerozdelenie dotácií je nespravodlivé, nakoľko je nepomer 
nákladovosti medzi jednotlivými kluby a organizáciami. VZN by malo platiť pre všetkých, 
nielen preferovať deti, aj dospelých treba podporovať, inak keď majú vôľu a chuť športovať, 
odídu z mesta. Doteraz pri prerozdeľovaní dotácií sa viac podporoval klub či organizácia, 
ktorá sa venuje deťom a mládeži. Hráči nehrajú len pre seba, ale aj pre verejnosť a tých 
priťahuje dobrý a kvalitný šport.  
Mgr. Szőllős –atraktívny šport láka aj sponzorov. Čo sa týka poskytnutia dotácií pre kluby či 
organizácie, z celkovo vyčísleného projektu 30% dotácie poskytnutej mestom by nemalo 
ohroziť klub resp. organizáciu. Dotácie sú len doplnkovým zdrojom, kluby majú možnosť 
finančné prostriedky zháňať aj prostredníctvom sponzorov.  
 
Uznesenie č. 12/09/11 – komisia neodporúča tento návrh VZN o podmienkach poskytovania 
dotácií z rozpočtu mesta Rožňava aby bol predmetom rokovania Mestského zastupiteľstva 
v Rožňave na septembrovom zasadnutí. Komisia odporúča členom komisie prehodnotiť 
platné VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta a doplniť toto platné VZN.  
 
 
 
 
 

 
Zapísala: Erika Švedová      PaedDr. Viktor Baláž v.r. 
     tajomníčka komisie           predseda komisie 
 
 
 


